

## Verslag VKV 05-10-05

### **Aanwezigen:**

Frank Ketels (FK), Matthias Jacxsens (Schamper), Wim Raveschot (SK), Jan-Bart De Meulenaere (SK), Vincent Keereman (Urgent.fm), Peter Van Vaerenbergh (KK), Bram Vanlerberghe (KK), Frederik Roose (HK), Bart Turrekens (WVK), Peter Van de Velde (PFK), Nicholas Courant (DSA), Hans Pijpelink (DSA)

### **Verslag**

1. **Nicholas Courant** opent om 20u14 de VKV en heet iedereen welkom.
2. Een korte uitleg over de VKV volgt. Haar doel is informatie uitwisselen tussen de verschillende konventen, een overlegfunctie tussen de externe partners (oa. stad Gent), verdeling van de subsidies, advies aan de Sociale Raad, die op haar beurt advies geeft aan het bestuurscollege voor aangelegenheden ivm de sociale sector. Ze komt prefereerbaar maandelijks samen.
3. **Nicholas Courant** spoort iedereen aan om 10 oktober aanwezig te zijn op de subsidievoorstellung en vraagt om de nodige administratie zo snel mogelijk in orde te brengen (inlichtings- en bankformulier en statuten in te dienen door alle verenigingen voor 1 november!)
4. **Hans Pijpelink** is kandidaat om zichzelf op te volgen als VKV-afgevaardigde naar de Sociale Raad en de VKVstemt hiermee in.
5. Nieuw studentenhuis (nog steeds naamloos!)  
De geplande oplevering is eind november als de bouw zo voorspoedig blijft gaan. Het oud studentenhuis "De Brug" wordt dan afgebroken en zal dienen als uitbreiding van de resto. Hierin kadert ook de aanleg van het studentenplein (waar nu de parking van het Technicum is). De VKV is het er mee eens dat we op passende wijze afscheid moeten nemen van "De Brug". Binnenkort is er weer een bezoek gepland aan de bouwsite van het nieuwe studentenhuis.  
Zaalverdeling in het nieuwe studentenhuis: Er komt een wisselend gebruik van de zalen en bureau's, om zo de plaats optimaal te kunnen benutten. De kelderverdieping is wel apart afsluitbaar en op voorstel van **Nicholas Courant** komen Schamper (dubbellokaal) en de studentenvertegenwoordigers (enkel lokaal) in deze kelderverdieping. De 4 afsluitbare bureau's worden verdeel onder VeGe, ESN en het FK. Er komt bijgevolg 1 wissellokaal, waar verenigingen op vaste dagen hun permanentie kunnen laten doorgaan (zoals het KHK). Op vraag van **Peter Van de Velde** komt er een brievenbus voor het PFK. De KK-verenigingen kunnen de multifunctionele zaal goed gebruiken, gecombineerd met de afsluitbare kasten. Er komen ook speciale plaatsen voor affiches op te hangen. Als het budgettair mogelijk is, zou de zaalverdeling met een LCD-scherm gebeuren aan het secretariaat. Er is een voorstel van DICT (Dienst Informatica en Communicatie) om overal vaste PC's te installeren, die vervolgens worden onderhouden door de ICT-medewerker (**Dieter Adriaenssens**). Inloggen gebeurd via LDAP, zoals je nu al inlogt in de verschillende PC-lokalen op de UGent. Het overzetten van het netwerk en toekennen van ip-adressen zou probleemloos moeten gaan.  
De bemeubeling is toegezegd met dank aan de studentenvertegenwoordigers voor het budget. Uniforme bemeubeling gebeurt in overleg met Prof. dr. Mees (de architect).

De verhuis gebeurt door DGFB (Dienst Gebouwen en Facilitair Beheer) en staat gepland tegen eind december.

6. Elk konvent wordt op de hoogte gebracht van de stand van de subsidies. Bij problemen ivm subsidies, kan een mailtje naar [dsa@student.UGent.be](mailto:dsa@student.UGent.be) wonderen doen.
7. Eerstvolgend stadsoverleg is 9 november om 14 uur. Op dit overleg met het kabinet onderwijs komen allerhande problemen ivm stad Gent naar voren. Dit overleg is in de loop der jaren steeds meer gaan betekenen voor alle partners. Er is een nieuwe studentenambtenaar aangesteld: namelijk mevr. Gert Vandijck
8. Personeelsverloop:  
**Andre Vandevelde** is tijdelijk ziek en wordt vervangen door een jobstudente (**Mie Vandeursen**). **Ine Casteleyn** is bevallen van een gezonde zoon: Thomas. Er is een nieuwe ICT-medewerker: **Dieter Adriaenssens**. Ook heeft **Nicholas Courant** een nieuwe medewerker: **Hans Pijpelink**.
9. De cultuurcheques zijn er ook weer. Verenigingen kunnen deze in het groot bestellen. Een lijst met stamnummers en 16 EURO per boekje is hiervoor voldoende.
10. Gent Verkend heeft vertraging opgelopen bij de drukker, maar zal een van de komende dagen worden geleverd.
11. VZW-probleem  
Zijn er nog verenigingen die een VZW-structuur hebben? Deze vraag komt van de juridische dienst ivm belastingsproblemen. **Nicholas Courant** vraagt aan de konventen om een lijst door te sturen naar hem met daarin de verenigingen die ene VZW hebben, samen met het stamnummer van de VZW. Bij vragen kunnen de verenigingen mailen naar [Inge.Moyson@UGent.be](mailto:Inge.Moyson@UGent.be).
12. De billijke vergoeding gaat dit jaar blijkbaar meer controleren, dus vergeet deze niet te betalen
13. Aan de verenigingen die dopen wordt gevraagd om het doopreglement na te leven. De gedragscode voor studentendopen is terug te vinden op de DSA-site onder "logistiek".
14. De DSA-dag zal in het tweede semester doorgaan, in combinatie met de opening van het nieuw studentenhuus. Ideëen om dit op te vrolijken zijn welkom!

